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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  1 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 07/2012 
Caràcter: ordinari 
Data: 11 de juny de 2012 
Horari: de 19.15 a 21.45 h 
Lloc: Centre Cívic Sant Oleguer  
 
 
Assistents 
 
Jordi Font i Renom, president  
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
William Charles Phillips, vocal de l’AV de Covadonga 
Àngela Fernández Martínez, vocal de l’AV de Nostra Llar 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer - Sol i Padrís 
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
Josep Maria Gusi Ribas, vocal de les entitats culturals 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals 
Joana Soler Garcia, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives 
Esther Camacho Bogas, vocal del grup altres entitats 
Joan Miquel Pardo Cuenca, vocal del grup altres entitats 
Lluís Saila González, vocal del grup altres entitats 
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
Antoni Muñoz Balart, representant de la CUP (5%) 
Tona Sallent Custodio, representant d’ES (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Juan Carlos Sánchez Salinas, regidor de Cultura 
Quim Carné Jordana, regidor de Drets Civils i Ciutadania 
Olga Jiménez Palau, cap del Servei de Drets Civils i Ciutadania 
Neus Sánchez Jiménez, cap de Dinamització Cultural 
Elena Garcia Gabarró, administrativa del Districte 1 
Públic assistent 
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Absents 
 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU 
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Marta Brullet Rodríguez, representant del PP (5%) 
 
Excusen l’absència: 
 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat  
Juan Álvarez Caro, vocal del PSC  
Manuel Sanz Perez, vocal de l’AV Rambla - Centre 
Francesc Blanes Barrafort, vocal de les entitats de gent gran 
Eduard Gutés i Martín, vocal del grup altres entitats 
Isidre Vicente Rebull, vocal del grup altres entitats 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
Agustí Navarro Reynes, vocal dels centres d’atenció primària 
Antoni Sanchez Blanch, representant de ERC (5%) 
 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Festa Major de Sabadell. 
3. Presentació del Pla Director de Drets Civils i Ciutadania i Pacte de Valors per la 

convivència a Sabadell. 
4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat  

Dona - Home, Educació i Consells Ciutat. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Jordi Font i Renom, 
declara oberta la sessió. 
 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 
 

El senyor Jordi Font, president del Consell del Districte 1, dóna la benvinguda als 
assistents i recorda que per problemes de logística no s’ha pogut incloure en el ordre 
del dia el punt que hi ha pendent de tractar relacionat amb les obres del passeig, però 
que es compromet a parlar-ne en el següent Consell de Districte, que tindrà lloc el dia 9 
de juliol al Casal Pere Quart. Seguidament, pregunta als vocals si volen fer alguna 
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esmena a l’acta del ple del mes de maig abans de donar-la per aprovada. No hi ha cap 
intervenció i, per tant, s’aprova l’acta. 

 
 
2. Festa Major de Sabadell 

 
En primer lloc, el President del Consell dóna la benvinguda i agraeix la presència a la 
Neus Sánchez, Tècnica de Dinamització Cultural i el Juan Carlos Sánchez, Regidor de 
Cultura. A continuació, cedeix la paraula al Regidor de Cultura, per tal que ens expliqui 
les novetats que hi hauran a la Festa Major de Sabadell aquest any 2012. 
 
El Regidor de Cultura, comença explicant que durant aquesta setmana s’acabarà de 
concretar la programació i per tant, encara queden activitats per lligar, sobretot de caire 
més artístic. De tota manera, comenta que seguidament, ens farà conèixer les línies de 
canvi que es proposen i el perquè d’aquests canvis, ja que la majoria d’entitats i 
col·laboradors de la Festa Major,  tenen molt que veure amb el Districte 1. 
 
Així doncs, ens informa de la mala situació econòmica que malauradament està patint 
tothom i que des de l’any 2008, la Festa Major, ha anat reduint pressupost i aquest any 
l’Ajuntament disposa de 200.000€ per celebrar-la. Recorda que la prioritat la tenen els 
departaments de serveis socials i educació i després la cultura popular, tot i així, es fa 
un esforç important per garantir la programació, les línies de col·laboració amb les 
entitats i aquelles actuacions que no poden faltar en una Festa Major. 
 
Continua explicant, que els tècnics que fins ara feien d’intermediaris ja no hi son i ara ho 
gestiona directament l’Ajuntament amb els interessats, per tal de reduir pressupost. 
També s’han pres decisions dràstiques i s’han suspès aquelles activitats que requerien 
un muntatge especial i per eren mes costoses d’organitzar. 
 
Seguidament, ens fa saber l’estructura de la Festa Major que consta de: la Festa 
Tradicional Popular (es la que està en mans de les entitats que promouen la cultura 
popular), la Festa Cívica (en la que col·laboren totes les entitats de la ciutat) i la Festa 
Artística (formada per tots aquells grups contractats de fora). 
 
D’altra banda, explica que l’objectiu d’aquesta Festa Major es basa en: recuperar espais 
de Sabadell on hi ha mes comerç i mes gent pel carrer per desenvolupar les activitats 
(de la Plaça de la Creu Alta fins la Rambla), ampliar les activitats per a públics que 
altres anys no es tenien en compte i deixar de banda el Parc Catalunya com a nucli per 
celebrar els concerts i distribuir-los en diferents espais de la ciutat com: el pati del Casal 
Pere Quart, la plaça de la Creu Alta, la plaça del Gas entre d’altres. També es parla de 
la possibilitat de programar petits grups de musica que actuïn entre el passeig de la 
Plaça Major i la Rambla, ja que els comerciants ens ho demanen.  
 
Ens explica doncs, el cost que té muntar un concert i contractar un artista, ja que, quan 
mes conegut, mes car és. Aquest any, s’intentarà no contractar gent que ens produeixi 
una despesa molt elevada i tampoc es celebrarà l’actuació de “Màxima FM” i s’ha 
pensat en portar l’actuació de “Ràdio Flaixback”, que ofereix diferents tipus de música 
entre elles el “house” i creiem que tindrà unes característiques més positives.  
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Per acabar, ens assabenta que les barraques aquest any es celebraran al Vapor Turull i 
que podem estar tranquils perquè hi ha un compromís establert amb la gent de 
l’organització, per tal de plegar a l’hora i d’intentar que es respecti tot el que es pugui 
l’espai on estaran ubicades. 
 
Per últim concloeu que els punts principals d’aquesta Festa Major seran: plaça Sant 
Roc, plaça de la Creu Alta, plaça del Vallès, pati del Casal Pere Quart, el Vapor Turull, 
la plaça del Mercat Central i la Rambla. Com a punts secundaris destaquen la plaça 
Marcet, la plaça del Gas i l’Eix Macià per la fira d’atraccions. 
 
Un cop acabada l’explicació del Regidor de Cultura, el President del Consell, Jordi Font, 
obre el torn de paraula. 
 
Pren la paraula el senyor Sebastià Ruiz, representant del col·legi Claret, i pregunta si hi 
hauran activitats diverses al llarg de la Rambla que incloguin activitats infantils o només 
seran grups musicals. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez, Regidor de Cultura, respon que la proposta és agafar 
uns quants músics de la orquestra simfònica per dinamitzar el comerç i distribuir-los per 
la Rambla fins a la plaça Major per tocar fragments de jazz o altres estils i mentre es 
duen a terme aquests concerts, desenvolupar activitats infantils en el mateix nucli del 
Centre. 
 
La senyora Joana Soler, representant de Joventuts Musicals de Sabadell, pregunta la 
possibilitat de recuperar el cinema al carrer i ubicar-lo al pati del Casal Pere Quart. 
 
El Regidor respon, que bàsicament es un tema pressupostari, ja que el Casal Pere 
Quart no esta preparat per aquest tipus de muntatge i que si disposem d’altres 
equipaments que si que ho tenen, doncs cal aprofitar-ho. 
 
Pren la paraula el senyor Antoni Font, representant de CIU, i comenta si es té en 
compte la gent que esta passejant per la Rambla a l’hora de tanta activitat i també es 
queixa de les barraques que provoquen molt soroll, queda tot molt brut i s’ha de tenir 
consciència amb les residències de gent gran que hi ha al voltant i també respectar els 
horaris de la música. Per últim pregunta si es pot millorar l’àudio dels versots, ja que 
argumenta que si no estàs a primera fila no s’escolta res. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez, respon que a la Rambla antigament ja s’havien dut a 
terme activitats de Festa Major i és important recuperar aquest punt per mantenir l’espai 
de la ciutat on es concentra més gent. Tot i així, la mobilitat es tindrà en compte.  
 
Pel que fa a les barraques, diu que ens hem de conscienciar que és una activitat més 
de la Festa Major i que les activitats han de ser per tots i per tothom. També insisteix 
que hi ha un compromís per avançar la finalització dels concerts, el tancament de 
l’activitat i sobretot un compromís de neteja per part de l’Ajuntament.  
 
Per últim, li respon que s’intentarà millorar l’àudio dels versots, ja que és veritat que 
l’any passat s’escoltava molt fluix.  
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El senyor Antoni Font torna a prendre la paraula, per preguntar si es té previst zones 
d’estacionament suficients durant els dies de Festa Major. 
 
El Regidor de Cultura respon que els dies de Festa Major la prioritat no es la gent que 
utilitza un vehicle per desplaçar-se, encara que hi han aparcaments suficients. Diu que 
la majoria de gent fa servir el transport públic o senzillament, es desplacen a peu. 
 
Pren la paraula el senyor Antoni Muñoz, representant de la CUP, i pregunta a quin 
públic no s’ha tingut en compte en els darrers anys a l’hora de realitzar activitats i també 
la ubicació d’aquestes noves activitats. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez, Regidor de Cultura, respon que hi ha demanda de 
grups de rock i folk i que l’any passat ja es va intentar organitzar alguna activitat 
relacionada amb aquests grups a l’amfiteatre del Parc Catalunya, però finalment, no es 
va dur a terme. Aquest any s’ha pensat fer alguns grups d’aquestes característiques a la 
plaça de la Creu Alta. També es proposa mes teatre, humor i petits concerts de música 
clàssica a diferents places de la ciutat. 
 
Pren la paraula el senyor Jordi Font, President del Consell, i pregunta pel tema de les 
barraques. Vol saber si es respectaran els horaris i si la neteja de l’espai es tindrà en 
compte, ja que molts veïns es van queixar en els darrers anys per les conseqüències 
que aquesta activitat comporta. 
 
El Regidor de Cultura, respon que hem de separar l’activitat amb la responsabilitat de la 
gent. Puntualitza que l’any passat es van complir els horaris de tancament. Aquest any, 
es proposa que a les 2:30 h es tanquin els concerts i a les 4h de la matinada la festa. 
Un cop acabada l’activitat entraran els serveis de neteja de l’Ajuntament per tal de 
deixar-ho tot ben net. 
 
Pren la paraula la senyora Maria Rosa Segura, representant de l’Agrupació Coral Talia, i 
explica que ella compren que els joves tinguin que tenir un espai i una activitat més 
seva dins la programació de la Festa Major i que tothom hauria de tenir una mica més 
de paciència amb tema horaris i soroll. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez, Regidor de Cultura, respon que no només la gent es 
queixa de les barraques, sinó que també del soroll de la fira d’atraccions. Argumenta 
que l’activitat cultural es programa perquè funcioni i no perquè molesti o no a la 
ciutadania. 
 
Pren la paraula el senyor Antoni Font, representant de CIU, i diu que caldria reforçar la 
seguretat dels tres forats de les obres del metro que hi ha al Passeig Manresa i al 
Passeig de la Plaça Major. 
 
El Regidor de Cultura, respon que ja han parlat amb policia i espai públic per controlar-
ho i perquè hi hagi reforç. També podrem comptar amb un servei d’ambulàncies, tal i 
com marca la normativa. Per últim puntualitza, que les obres de la recollida pneumàtica, 
on es desenvoluparan les activitats de Festa Major, estaran finalitzades. 
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Pren la paraula el President del Consell, el senyor Jordi Font, i pregunta si la Comissió 
de Festa Major es una Comissió posterior a la Festa. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez, Regidor de Cultura, respon que evidentment es manté 
aquest element de comunicació, ja que és bo que a part de l’Ajuntament també tinguem 
l’opinió de la població i que té un paper important a l’hora de fer una valoració a 
posteriori de la Festa Major. 
 
El senyor Jordi Font, proposa que seria interessant que algú del Districte 1 formés part 
d’aquesta Comissió de Festa, ja que en aquest sector, es desenvolupen moltes de les 
activitats de la Festa Major. 
 
El Regidor de Cultura, respon que no hi veu cap inconvenient perquè algú en formi part. 
 
 

3. Presentació del Pla Director de Drets Civils i Ciutadania i Pacte de Valors per la 
convivència a Sabadell 
 
El President del Consell, Jordi Font, dóna la benvinguda al senyor Quim Carné, Regidor 
de Drets Civils i Ciutadania i a la senyora Olga Jiménez, Tècnica de Drets Civils i 
Ciutadania. 
 
Pren la paraula el Regidor Quim Carné i agraeix que els haguem convidat per explicar el 
tema referent al pacte de valors i ciutadania a Sabadell que tant caracteritza a la seva 
regidoria. 
 
Comença explicant, que el pacte de valors es va crear el novembre del 2010 per tal 
d’intentar que la gent no caigués en aquesta crisis de valors i es forma un petit comité 
impulsor, presidit pel senyor Julio Regalado, que busca quins valors creuen els 
ciutadans de Sabadell que s’han de tenir en compte donada la situació econòmica i 
social que estem patint.  
 
Continua explicant, que es va començar a treballar en un procés on hi van participar 
més de 50 entitats de Sabadell i mes de 400 persones a títol individual, es van fer 
trobades a les escoles, es va debatre quins eren aquests valors tant importants i l’any 
passat, el mes de març, es van presentar i aprovar al Casal Pere Quart. 
 
Seguidament explica, que un cop aprovats aquests valors, es crea la regidoria de Drets 
Civils i Ciutadania per començar a treballar sobre aquesta proposta i que esta formada 
pels departaments de: igualtat dona-home, cooperació, nova ciutadania i joventut. Es 
creu que amb totes les polítiques dels diferents departaments, aquesta regidoria tindrà 
èxit.   
 
A continuació, cedeix la paraula a l’Olga Jiménez, Tècnica de Drets Civils i Ciutadania, 
qui explica el Pla Director que es durà a terme per treballar aquests valors presentant el 
power poïnt.  
 
Acabada l’explicació s’obre el torn de paraules. 
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El senyor Jordi Font, President del Consell, exposa que la llei de centres de culte està 
en el Parlament de Catalunya amb canvis importants i que tot això s’ha de tenir en 
compte. 
 
La senyora Olga Jiménez respon que ho tenen present. 
 
Pren la paraula la senyora Joana Soler, representant de Joventuts Musicals de 
Sabadell, i pregunta en quines ciutats i països es duen a terme els agermanaments, ja 
que s’haurien de tenir mes en compte els països de Centre Europa en comptes de 
sempre el Marroc. També pregunta el significat de les sigles GTB. 
 
El Regidor de Drets Civils i Ciutadania, el senyor Quim Carné, respon que el tema dels 
agermanaments es un tema històric i que de moment no es té previst actuar a Centre 
Europa. També li aclareix que les sigles GTB signifiquen gais, lesvianes, transexuals i 
bisexuals que tenen un suport per no ser discriminats per la població. 
 
La senyora Tona Sallent, representant d’ES, pren la paraula i pregunta si no es té un 
lloc per acollir a les persones sense sostre en una ciutat tan gran com Sabadell. 
 
L’Olga Jiménez, Tècnica de Dinamització Cultural, respon que es un tema de serveis 
socials que s’hi treballa molt i que els indigents de Sabadell es tenen controlats i sabem 
en tot moment el cas de cadascun d’ells. 
 
Pren la paraula el senyor Joan Fidel, representant de l’AMPA Escola la Trama, dient 
que no està d’acord amb els valors d’austeritat i optimisme, tal com s’estan donant. Diu 
que han començat unes obres a l’escola Illa i no hi ha anat cap tècnic per informar ni fer 
seguiment sobre aquestes obres. Proposa fer una web per penjar aquestes noticies de 
millora de la ciutat i que la gent hi pugui dir la seva opinió. 
 
Respon el senyor Quim Carné, Regidor de Drets Civils i Ciutadania, dient que a 
Sabadell hi ha molta gent que fa bones obres per la ciutat que no es valoren prou i que 
s’ha d’intentar ser mes positiu. 
 
El senyor Marcel·lí Garriga, representant de la Unió Excursionista de Sabadell pren la 
paraula i pregunta quina quantitat de recursos humans i econòmics l’Ajuntament te 
previst per dur a terme aquest estudi de valors. 
 
Respon la senyora Olga Jiménez, Tècnica de Dinamització Cultural, dient que a la 
regidoria i treballen actualment 60 persones. Explica que hi havia un fons de la 
integració pels immigrants que s’ha anat reduint a 0 i l’Ajuntament vol seguir garantint 
aquest servei. Així doncs el pressupost inicial era d’un milió d’euros a tota la regidoria. 
 
Per últim pren la paraula el senyor Antoni Font, representant de CIU, preguntant si 
tenen present reforçar l’emancipació dels joves. 
 
Respon el senyor Quim Carné, Regidor de Drets Civils i Ciutadania, dient que s’intenta, 
tot i que és un dels punts més negres que avui dia es té, degut a la situació de crisis 
econòmica que vivim. 
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4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat Dona 
- Home, Educació i Consells Ciutat 
 
Pren la paraula la Joana Soler, representant del Consell Municipal d’Esports, explicant 
de que va tractar en la reunió que va tenir lloc el passat 29 de maig. 
 
Comença informant, que es farà de nou el llibre blanc de l’esport, que hi haurien quatre 
taules per treballar aquest tema que serien: el valors de l’esport, l’oci i el lleure, l’esport 
com a competició i la projecció de ciutat. 
  
Seguidament, explica que es va fer una queixa sobre la festa de l’esport, ja que és molt 
repetitiva i molt llarga i caldria canviar una mica l’estil. També puntualitza que els premis 
que van donar a la festa van ser molt freds. 
 
A continuació diu que es va parlar de la Pista Coberta d’Atletisme, que hi ha activitat 
cada cap de setmana i es celebren molts campionats a nivell nacional. Ens informa que 
es va celebrar el Campionat d’Espanya de Pista Coberta i que no es va cobrar l’entrada, 
però que degut a la situació econòmica que estem, es veuen obligats en els següents 
campionats de cobrar-ne, per tal de mantenir les instal·lacions. També puntualitza que 
es demanarà un ajut a la Generalitat, ja que es un espai que s’utilitza a nivell nacional i 
no només en l’àmbit local.  
 
Finalment diu que es va recordar que el 29 de juny és la Festa de l’Esport a Barcelona. 
També es va recordar l’obertura i tancament de la Bassa de Sant Oleguer d’aquest any 
que serà del 20 de juny al 7 de setembre, un període mes curt que l’any passat per 
reduir despesa econòmica. 
 
Acabada l’explicació de la Joana pren la paraula el senyor Evaristo Fortuny, 
representant del Consell d’Igualtat Dona-Home. 
 
Els senyor Evaristo Fortuny ens explica que el dissabte 9 de juny es va celebrar al 
Casal Pere Quart una jornada de reflexió al voltant de les polítiques d'Igualtat, que va 
consistir en fer jocs com per exemple muntar puzzles col·lectius entre d’altres, per tal de 
que la gent es conegués uns amb altres.  
 
Seguidament, després d’aquesta activitat, ens explica que varen repartir uns papers on 
preguntaven com estàvem en el moment actual a nivell de la crisis, què voldríem 
canviar i com ho faríem. 
 
Per conclusió dels assistents es va resoldre que estem en un moment de recessió 
econòmica i que es tindria que canviar la política. Argumenta que la manera de canviar 
la política va obrir un debat entre els assistents perquè cadascú té la seva ideologia 
política. 
 
Acabada la intervenció del senyor Evaristo Fortuny pren la paraula el senyor Juan 
Antoni Paleo, representant del Consell Escolar Municipal. 
 
En primer lloc, s’excusa de no portar cap anotació, ja que el seu Consell es celebra 
l’endemà mateix. 
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A continuació, explica que “una mateixa notícia es presenta de diferent manera en 
funció del mitjà de comunicació que la presenti, és a dir, no ho fa igual TV3 que 
Intereconomía o Tele 5, ni tampoc ho fa igual La Vanguardia que La Razón o El Mundo. 
A més, els representants dels consells de districte als consells sectorials no som 
periodistes. Per tant, un resum d’un consell sectorial pot presentar-se de diferent 
manera en funció de l’apreciació de la persona que ho faci. Alhora, com que les actes 
dels diferents consells, tant de districte com sectorials, no s’han hagut d’esmenar 
pràcticament mai i tots plegats tenim una gran confiança en els tècnics que redacten les 
actes, proposo que esperem a tenir les actes dels sectorials, redactades pels 
corresponents tècnics, per presentar-los al consell de districte.” 
 
També argumenta que estaria bé d’incloure en l’ordre del dia dels Consells de Districte 
un punt on es comentés a priori els temes que es tractaran en les properes reunions 
dels Consells Sectorials, per tal que els vocals poguessin dir la seva opinió. 
 
El president del Consell, Jordi Font, li respon que es interessant la seva proposta, ja que 
hi han temes que es tracten en els Consell Sectorials que estaria bé de posar-los 
damunt la taula i comentar-los, per tal que tothom hi pogués col·laborar una mica més. 
 
Tanmateix, el senyor Font comenta que cal remarcar que el posicionament dels 
respectius vocals als consells sectorials han de ser validats prèviament pel ple del 
Consell del Districte 1. És a dir, que el posicionament del vocal és en representació d’un 
colectiu, el Consell del Districte, i no pot ser un posicionament particular. 
 
Seguidament, intervé el Melcior Manau, coordinador del Districte 1, puntualitzant que el 
més adient seria que les actes dels Consells Sectorials s’adjuntessin com annexos a les 
actes dels Consells del Districte, ja que les diferents actes no contenen el mateix format.  
 
Finalment, el president del Consell i el coordinador del Districte prenen la decisió 
d’incloure com annexos les actes dels Consells Sectorials i també de comentar els 
temes importants a tractar d’aquests Consells en les reunions del Consell de Districte. 

 
 

5. Comunicacions 
 
No hi ha comunicacions i es passa a l’altre punt de l’ordre del dia. 
 
 

6. Torn obert de paraules 
 
Pren la paraula el senyor Josep Maria Gusi, representant de l’Associació Artística Acció 
i ens explica que les escales de l’estació del Centre de la Renfe estan espatllades i no 
funcionen. 
 
El President del Consell, el senyor Jordi Font, respon que prenem nota per tal que els 
tècnics de l’Ajuntament ho tinguin en compte però que aquest tema es competència de 
Madrid i que CIU ja ho ha reclamat perquè estan incomplint la normativa de la gent 
discapacitada. 
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Pren la paraula el senyor Evaristo Fortuny, representant de l’AV Centre Mercat, que 
demana informació de les obres del metro i la pneumàtica pel pròxim Consell de 
Districte. També aprofita i ens informa que la Festa Major del seu barri tindrà lloc els 
dies 29 i 30 de juny i ens convida a tots a assistir-hi. 
El senyor Jordi Font, President del Consell, respon que ja està demanat que ens 
expliquin aquest tema des d’urbanisme durant el pròxim Consell. 
 
Pren la paraula la senyora Teresa Mira, convidada al Consell del Districte, demanant 
una explicació en el proper Consell de Districte de les obres del passeig i també 
demana informació de com es controlen les cases ocupades al Districte, ja que n’hi ha 
moltes i això provoca als veïns una certa inseguretat i preocupació. Puntualitza que 
moltes dels habitatges de construcció nova que encara no s’han venut ni llogat, estan 
sent habitades per ocupes. 
 
El President del Consell, Jordi Font, recorda que en el pròxim Consell de Districte està 
previst que vingui personal d’urbanisme per aclarir tot el tema de les obres i aprofitant la 
seva presència, diu que en pren nota, per tal que també ens donin una explicació sobre 
el tema dels ocupes. 
 
Per últim demana la paraula el senyor Antoni Font, representant de CIU, per proposar 
que si es preveu molta gent en el pròxim Consell, ja que l’ordre del dia estarà 
relacionada amb les obres del Centre i tothom i té un gran interès, seria millor demanar 
l’Auditori del Casal Pere Quart per tal que l’espai no es quedi petit. 
 
El senyor Jordi Font, President del Consell, respon que ho tindrem en compte i diu que 
s’intentarà demanar l’Auditori. 
 
En acabar la senyora Joana Soler, representant de Joventuts Musicals de Sabadell, 
excusa la seva absència en el proper Consell de Districte, ja que té un concert a la 
mateixa hora. 
 
 

Finalment, el senyor Jordi Font agraeix a tots el presents la seva assistència a l’acte i aixeca 
la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat     Vist i plau 
        El president 


